
 

 
 
 
 
 
Verslag  : vergadering algemeen bestuur Recreatieschap Westfriesland 
Datum  : 3 juni 2024, 16:00 uur. 
Locatie  : Gemeente Stede Broec  
 
Aanwezig  bestuur:  
De heer N. Slagter (Stede Broec, vice-voorzitter) 
De heer D. Bennis (Hoorn, lid dagelijks bestuur) 
De heer H. Nederpelt (Medemblik) 
De heer I. Brouwer (Drechterland)  
De heer V. Buis (Opmeer) 
De heer W Bijman (Enkhuizen) 
De heer B. Krijnen (Koggenland) 
 
Aanwezig ambtelijke ondersteuning: 
De heer K. Schoenaker (directeur/beleidsmedewerker)   
De heer P. Oud (financieel consulent SED-organisatie/Recreatieschap Westfriesland) 
De heer J.E. Reitsma (adviseur Strategie en Innovatie SED-organisatie)/notulen) 
 
Strekking en beslispunten van de vergadering van het algemeen bestuur 

 Agendapunt  Besluit Strekking en toelichting 

1 Welkom door de vice-
voorzitter 
 

 Het algemeen bestuur heeft twee nieuwe leden: Idso Brouwer uit 
Drechterland en Bart Krijnen uit Koggenland. Ook Femke de Feber 
(beleidsadviseur van het Recreatieschap) sluit bij de vergadering aan.  
 

1a Ingelast agendapunt: 
 
Benoeming nieuw lid 
dagelijks bestuur 
wegens het vertrek van 
mevrouw Rosalien van 
Dolder 

Vastgesteld Het algemeen bestuur benoemt unaniem de heer Bart Krijnen als lid van 
het dagelijks bestuur van het Recreatieschap.  
 
De heer Nederpelt:  
De informele afspraak over de samenstelling dagelijks bestuur:  
1 afvaardiging Hoorn als gemeente met de meeste inwoners  
2 afvaardiging SED-gemeenten 
3 afvaardiging KOM-gemeenten, is vanuit Medemblik geen 
vanzelfsprekendheid (meer). De gemeente met de meeste recreatieve 
ruimte (Medemblik) zou ook in het dagelijks bestuur kunnen zitten.   
Het algemeen bestuur neemt kennis van deze visie en besluit om dat te 
bespreken bij de volgende bestuursperiode.  
 

2 Recreatievisie 
 
Het bestuur zal worden 
bijgepraat over de 
stand van zaken en het 
(vervolg)proces. 
 

Ter informatie Het betreft een informerende algemeen bestuursvergadering.  
Bureau Buiten in de personen Nynke Meeske en Anneke van Mispelaar 
nemen ons mee in het proces van de Recreatievisie.  
 
Aanvankelijk was de planning om vandaag een besluit te nemen over 
het ambitieniveau van de visie. In goed overleg en op advies van de 
ambtelijke projectgroep van de Recreatievisie is door het dagelijks 
bestuur besloten dit nu nog niet te doen. Het ambitieniveau is zeer 
bepalend voor de verdere uitwerking van de visie. Breed draagvlak is 
van groot belang voor de vaststelling en uiteindelijke uitvoering van de 
visie. Zeker ook omdat de visie verder gaat dan alleen de invloedsfeer 
van het Recreatieschap. 
 



 

Het dagelijks bestuur heeft besloten om voor het ambitieniveau een 
‘tussenstap’ in het proces toe te voegen waarin wij de Raden vragen om 
hun zienswijze hierover. Om tot een goed afgewogen voorstel en besluit 
te kunnen komen wordt een aantal scenario’s voor het ambitieniveau 
nader uitgewerkt, zodat de gevolgen van een te kiezen ambitieniveau 
beter inzichtelijk worden.  
 
Als dagelijks bestuur zijn wij ons bewust van de financiële uitdagingen 
die gemeenten hebben. Toch zijn wij van mening dat dit geen invloed 
moet hebben op het ambitieniveau.  
Ambitie gaat over wat we willen en heeft een tijdshorizon van ongeveer 
vijftien jaar.  
Voor het hoe wordt de visie vertaald in een uitvoeringsplan waarin staat 
hoe, met en door wie (delen van) de visie uitgevoerd moeten worden. 
Over deze uitvoering zal aparte besluitvorming plaatsvinden.   
 
Woensdag 5 juni, tijdens de Regionale Raadsledenbijeenkomst, worden  
de raden bijgepraat over de bevindingen tot nu toe en het verdere 
proces.  
 
Bureau Buiten heeft in de vergadering van het algemeen bestuur een 
presentatie gegeven hoe de recreatieve visie tot stand komt - via 
analyse, visie en uitvoeringsprogramma:  
 
Het algemeen bestuur verwacht nadere onderbouwing van het tekort 
(hectaren/kilometers) recreatieruimte (al dan niet ten opzichte van de 
metropoolregio.) 
Het algemeen bestuur verwacht onderbouwing recreatiebeleving (en in 
hoeverre dit meetelt in het oplossen van het tekort (hectaren)) met 
voorbeelden. 
Het algemeen bestuur verwacht duidelijke definities van feitelijke 
gebruiksruimte en belevingsruimte in relatie tot het tekort.  
Het algemeen bestuur verwacht een derde maximale denkrichting (en 
wat kost dat?) 
Het algemeen bestuur wil de ontsluiting van bestaande terreinen als 
dorpsbosjes, parken en zo voort als onderdeel van het areaal zien 
(recreatie is meer dan het Recreatieschap). 
Het algemeen bestuur ziet graag de kustvisie (en andere relevante visies 
en beleidsstukken) verwerkt in het vervolg.  
 

3 Rondvraag 
 

 Karel bedankt de aanwezigen voor de scherpe reacties. Deze worden 
verwerkt in de presentatie en meegenomen bij de verdere uitwerking 
van de visie.   
 

4 Sluiting 
 

  

 


